
 
ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
  

HOTĂRÂRE 
privind aprobarea modificării structurii organizatorice a Spitalului Dr. Karl Diel Jimbolia  
 

Consiliul local al oraşului Jimbolia; 
Văzând referatul nr. 8718 din  24.08.2018 al Serviciului buget contabilitate, Patrimoniu, Resurse umane 

prin care se propune aprobarea modificării structurii organizatorice a Spitalului Dr. Karl Diel Jimbolia; 
 Având în vedere prevederile art. 174 alin. (5) al Legii nr. 95/2006 privind reforma în domeniul sănătăţii 
şi prevederile Cap. III, pct. 2, lit. c din HG nr. 562/2009 privind aprobarea strategiei de descentralizare în sistemul 
de sănătate; 

În temeiul prevederilor  art. 36 alin. (2) lit.”d” şi alin. (6) lit. „a” pct. 3, art. 45 şi art. 115 alin. (1) lit. „b” 
din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată şi actualizată ; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1. - Se aprobă modificarea structurii organizatorice a Spitalului Dr. Karl Diel Jimbolia, după cum 

urmează:  
A. COMPARTIMENT PEDIATRIE , în prezent 10 paturi devine: Compartiment Recuperare, Medicină 

Fizică și Balneologie, cu 13 paturi  spitalizare continuă. 
 
B. SECȚIA DE MEDICIN Ă INTERNĂ , 28 de paturi de spitalizare continuă, din care : 
- 5 paturi cardiologie 
- 5 paturi neurologie 
- 8 paturi medicină internă 
- 10 paturi recuperare, medicină fizică şi balneologie 

Devine SECȚIE MEDICIN Ă INTERNĂ , cu 25 paturi, din care: 
- 6 paturi cardiologie 
- 6 paturi neurologie 
- 13 paturi medicină internă. 

 
C. Activitatea medicală în specialitatea Pediatrie se va desfăşura prin servicii medicale de spitalizare de zi 

cu 4 paturi şi Cabinet medical ambulatoriu. 
 

 Art. 2.  – Prezenta  hotărâre se comunică : 
- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi contencios 

administrativ al Instituţiei Prefectului -  judeţul Timiş ; 
- Serviciului administraţie publică locală, integrare europeană şi relaţii internaţionale, relaţii 

publice; 
- Biroului Social; 
- Spitalului Dr. Karl Diel Jimbolia. 

 
Nr. 178             din 30 august 2018                                   PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 

PROIECT DE  HOTĂRÂRE 
privind aprobarea modificării Statului de funcţii pe anul 2018 la Spitalul Dr. Karl Diel 
Jimbolia 

 
Consiliul local al oraşului Jimbolia; 
Văzând referatul nr. 8720 din 24 august 2018 al serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse umane 

prin care se propune aprobarea modificării Statului de funcţii pe anul 2018 la Spitalul Dr. Karl Diel Jimbolia; 
Ţinând cont de prevederile art. 15 din  HG nr. 56/2009 pentru aprobarea Normelor metodologice de 

aplicare a Ordonantei de urgenta a Guvernului nr. 162/2008 privind transferul ansamblului de atributii si 
competente exercitate de Ministerul Sanatatii catre autoritatile administratiei publice locale, ale Ordinului 
Ministrului Sănătăţii nr. 1.224/2010 privind aprobarea normativelor de personal pentru asistenţa medicală 
spitalicească, precum şi pentru modificarea şi completarea Ordinului ministrului sănătăţii publice nr. 1101/2016 
privind aprobarea normelor de supraveghere, prevenire şi limitare a infecţiilor asociate asistenţei medicale în 
unităţile sanitare. 

Cu respectarea avizului pentru structura organizatorică a Spitalului Dr. Karl Diel Jimbolia, emis de către 
Ministerul Sănătăţii cu nr. XI/A/8610/NB/1740/25.02.2015; 

În temeiul prevederilor art. 36 alin. (2) lit.”a”, alin (3) lit. „b” şi  art. 45 din Legea administraţiei publice 
locale nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1. – Se aprobă modificarea Statului de funcţii, pentru anul 2018, la Spitalul Dr. Karl Diel Jimbolia,  

după cum urmează: 
A. Se transformă un post din medic primar boli infecţioase, post cu normă întreagă în medic primar 

boli infecţioase post cu ½ normă, la Cabinet de Boli Infecţioase din  cadrul Spitalului Dr. Karl Diel 
Jimbolia, poz. 148 din Statul de funcţii; 

B. Se înfiinţează un post de medic primar boli infecţioase, post cu ½ normă, la Compartiment de 
Prevenire a Infecţiilor Asociate Asistenţei Medicale din  cadrul Spitalului Dr. Karl Diel Jimbolia, poz. 
215 din Statul de funcţii. 

 
Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică : 

- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi contencios 
administrativ al Instituţiei Prefectului - judeţul Timiş ; 

- Serviciului administraţie publică locală; 
- Serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse umane. 
- Spitalul Dr. Karl Diel Jimbolia. 

 
Nr.   179    din 30 august 2018                                    PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ  
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      CONTRASEMNEAZĂ 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 

HOTĂRÂRE 
privind scoaterea la concurs a unor posturi vacante şi unui post temporar vacant existente la 
Spitalul Dr. Karl Diel Jimbolia 

 
Consiliul local al oraşului Jimbolia; 

 Văzând referatul nr. 8189 din 24.08.2018 al Serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse umane 
prin care se propune aprobarea scoaterii la concurs a unor posturi vacante şi unui post temporar vacant existente 
la Spitalul Dr. Karl Diel Jimbolia; 
 Având în vedere prevederile Legii nr. 95/2006 privind reforma în domeniul sănătăţii şi prevederile H.G. 
nr. 849/2012 privind ocuparea posturilor vacantate după data de 1 ianuarie 2012 de personal de specialitate 
medico-sanitar, auxiliar sanitar si personal de specialitate din compartimentele paraclinice medico-sanitare din 
unitatile din sistemul sanitar; 

În temeiul prevederilor  art. 36 alin. (2) lit.”d” şi alin.(6) lit. „a” pct. 3, art. 45 şi art. 115 alin. (1) lit. „b” 
din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
 

 Art. 1.    – Se aprobă scoaterea la concurs a următoarelor posturi vacante şi unui post temporar vacant 
existente la Spitalul Dr. Karl Diel Jimbolia: 

- Asistent medical laborator la Laborator analize medicale din  cadrul Spitalului Dr. Karl Diel 
Jimbolia, poziţia 138 din Statul de funcţii, post vacant; 

- Brancardier   la Compartiment Pediatrie din cadrul Spitalului Dr. Karl Diel Jimbolia, poziţia 
48 şi poziţia 49 din Statul de funcţii, 2 posturi vacante; 

- Farmacist Şef la Farmacia cu circuit închis din  cadrul Spitalului Dr. Karl Diel Jimbolia, 
poziţia 124 din Statul de funcţii, post temporar vacant pe perioadă determinată de 24 luni; 
 

 Art. 2.  – Prezenta  hotărâre se comunică : 
- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi contencios 

administrativ al Instituţiei Prefectului -  judeţul Timiş ; 
- Serviciului administraţie publică locală, integrare europeană şi relaţii internaţionale, relaţii 

publice; 
- Serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse umane 
- Spitalului Dr. Karl Diel Jimbolia. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA   
 

HOTĂRÂRE 
privind rectificarea bugetului instituţiilor publice finanţate din venituri  

 proprii şi subvenţii din bugetul local pe anul 2018  
 
 Consiliul local al oraşului Jimbolia ; 

Văzând referatul nr. 8676 din 20.08.2018 al Serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse umane prin care se 
propune rectificarea bugetului instituţiilor publice finanţate din venituri proprii şi subvenţii din bugetul local pe anul 2018; 
 Tinând cont de prevederile Legii nr. 273/2006 privind finanţele publice locale cu modificările şi 
completările ulterioare; 
 În temeiul prevederilor art. 36 alin. (4) lit. ”a” şi  art. 45 din Legea administraţiei publice locale nr. 
215/2001, republicată şi actualizată; 
 

HOTĂRĂŞTE 
 
Art. 1. – Se rectifică bugetul instituţiilor publice finanţate din venituri proprii şi subvenţii din bugetul 

local pe anul 2018, după cum urmează:            
                                                                                                                     -mii lei- 

         COD         TRIM.III 
VENITURI-TOTAL                            28,21 
 1.Donaţii şi sponsorizări                                                                    371001   28,21 
 
                                
CHELTUIELI-TOTAL                            28,21 
1. Sănătate        6610    28,21 
 - bunuri şi servicii      661020   23,21 
 - cheltuieli de capital      661071     5,00 

 
Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică : 

- Serviciului pentru verificarea legalităţii actelor, a aplicării actelor normative şi 
contencios administrativ al Instituţiei Prefectului -  judeţul Timiş ; 

- Serviciului administraţie publică locală, integrare europeană, relaţii internaţionale, 
relaţii publice ; 

- Serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse umane; 
-     DGFP Timiş; 
-      Compartimentelor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 

HOTĂRÂRE 
Privind modificarea listei de investiţii a bugetului instituţiilor publice finan ţate 

integral sau parţial din venituri proprii, pentru anul 2018 
 
 
 Consiliul local al oraşului Jimbolia ; 
 Văzând referatul 8675 din 22 august 2018 al Serviciului urbanism, amenajarea teritoriului prin 
care se propune modificarea Listei de investiţii a bugetului instituţiilor publice finanţate integral sau 
parţial din venituri proprii, pentru anul 2018; 
 În temeiul prevederilor art. 36 alin. (4) lit. ”d” şi  art. 45 din Legea administraţiei publice locale 
nr. 215/2001, republicată  şi actualizată ; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1. – Se aprobă lista de investiţii a bugetului instituţiilor publice finanţate integral sau 

parţial din venituri proprii, pentru anul 2018, după cum urmează: 
- La Cap. C – Dotări , se reduce punctul 7 – Mașină automată de spălat rufe (Spital) 

cu 0,70 mii lei, se reduce punctul 16 – Cuvă inox mobilă pentru bucătărie (Spital) cu 2,80 
mii lei, se introduce un punct nou 17 – Concentrator oxigen în valoare de 3,50 mii lei și se 
introduce un punct nou 18 – Dulap pentru sala de operații în valoare de 5 mii lei, rezultând 
un Total alte cheltuieli de 46 mii lei , Total Dotări de 304,57 mii lei, Total Cap. C de 350,57 
mii lei și un Total General de 350,57 mii lei. 

 
Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică: 

- Serviciului pentru verificarea legalităţii actelor, a aplicării actelor normative  şi 
contencios administrativ al Instituţiei Prefectului -  judeţul Timiş; 

- Compartimentului administraţie publică locală ; 
- Serviciului urbanism, amenajarea teritoriului; 
- Serviciului buget, contabilitate; 
- Compartimentelor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 
 
 

PROIECT DE HOTĂRÂRE 
privind aprobarea Planului anual de acţiune privind serviciile sociale administrate şi 
finanţate din bugetul Consiliului Local Jimbolia pentru anul 2019 
 

Consiliul local al oraşului Jimbolia ; 
Văzând referatul nr. 8814 din 23.08.2018 al Serviciului Public de Asistenţă Socială prin care se 

propune aprobarea Planului anual de acţiune privind serviciile sociale administrate şi finanţate din 
bugetul Consiliului Local Jimbolia pentru anul 2019; 

Ţinând cont de prevederile art. 112 alin. (3) din Legea aistenţei sociale nr. 292/2011, cu 
modificările şi completările ulterioare; 

Având în vedere Ordinul nr. 1086/2018 privind aprobarea modelului-cadru al Planului anual de 
acţiune privind serviciile sociale administrate şi finanţate din bugetul Consiliului Judeţean/ Consiliului 
Local/Consiliului General al Municipiului Bucureşti şi acreditarea ca furnizor de servicii sociale conform 
Certificatului de acreditare seria AF nr. 002305 din data de 28.04.2015; 

În temeiul prevederilor art. 36 alin. (2) lit.”d”, alin (6) lit. „a” pct. 2 şi  art. 45 din Legea 
administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1. – Se aprobă Planul anual de acţiune privind serviciile sociale administrate şi finanţate din 

bugetul Consiliului Local Jimbolia pentru anul 2019, conform anexei care face parte integrantă din 
prezenta hotărâre. 

  
Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică : 

- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi 
contencios administrativ a Instituţiei Prefectului - judeţul Timiş; 

- Serviciului administraţie publică locală; 
- Serviciului Public de Asistenţă Socială; 
- Compartimentelor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 
 

HOTĂRÂREA 
privind  aprobarea radierii dreptului de concesionare din cartea funciară a domnului 
Orleanu Ovidiu Adrian asupra terenului înscris în CF nr. 402510 Jimbolia, nr. topo. 
402510, în suprafaţă de 400 mp, situat în oraşul Jimbolia, str. Calea Mărăşeşti, nr. 11-13 

 
 

Consiliul local al oraşului Jimbolia; 
Văzând referatul nr. 8518 din 23.08.2018 al Serviciului Urbanism, Amenarea Teritoriului prin 

care se propune radierea dreptului de concesionare din cartea funciară a domnului Orleanu Ovidiu Adrian 
asupra terenului înscris în CF nr. 402510 Jimbolia, nr. topo. 402510, în suprafaţă de 400 mp, situat în 
oraşul Jimbolia, str. Calea Mărăşeşti, nr. 11-13; 

În temeiul prevederilor art. 36 alin. (2) lit.”c”  şi art. 45 din Legea administraţiei publice locale 
nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 

 
 

HOTĂRĂŞTE 
 

Art. 1. – Se aprobă radierea dreptului de concesionare din cartea funciară a domnului Orleanu 
Ovidiu Adrian asupra terenului înscris în CF nr. 402510 Jimbolia, nr. topo. 402510, în suprafaţă de 400 
mp, situat în oraşul Jimbolia, str. Calea Mărăşeşti, nr. 11-13; 

Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică : 
- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter compensatori şi 
contencios administrativ a Instituţiei Prefectului – Judeţul Timiş; 
- Serviciului administraţie publică locală, Integrare Europeană şi Relaţii 
Internaţinale, Relaţii Publice; 
- Serviciului Urbanism, Amenajarea Teritoriului; 
- OCPI; 
- D-lui Orleanu Ovidiu Adrian; 
- Compartimentelor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 
 

HOTĂRÂRE 
privind radierea dreptului de administrare a Spitalului Or ăşenesc Jimbolia asupra 
terenului situat în str. Calea Timişorii, nr 9  din CF nr. 403048, în suprafaţă de  
1620 mp şi trecerea acestui teren în domeniul privat al Oraşului Jimbolia  

 
Consiliul local al oraşului Jimbolia,  

Văzând referatul nr. 8384 din 08.08.2018  al Serviciului urbanism, amenajarea teritoriului şi 
registru agricol prin care se probune radierea dreptului de administrare a Spitalului Orăşenesc Jimbolia 
asupra terenului situat în str. Calea Timişorii, nr 9  din CF nr. 403048, în suprafaţă de  1620 mp şi 
trecerea acestui teren în domeniul privat al Oraşului Jimbolia; 

În temeiul prevederilor art. 36 alin. (2) lit ’’c’’ şi  art. 45 din Legea administraţiei publice locale 
nr. 215/2001 republicată şi actualizată; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1. – Se aprobă radierea dreptului de administrare a Spitalului 

Orăşenesc Jimbolia asupra terenului situat în str. Calea Timişorii, nr 9  din CF nr. 403048, în suprafaţă 
de  1620 mp şi trecerea acestui teren în domeniul privat al Oraşului Jimbolia; 

 

Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică : 
- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi 

contencios administrativ al Instituţiei Prefectului - judeţul Timiş; 
- Serviciului  administraţie publică locală ; 
-     Serviciului urbanism, amenajarea teritoriului şi registru agricol; 
- OCPI Timiş; 
- Compartimentelor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 

HOTĂRÂRE 
privind însuşirea raportului de evaluare pentru imobilul situat în Jimbolia, str. Peter Jung, 
nr. 5, ap. 3, propus spre vânzare în baza Legii 112/1995 

 
Consiliul local al oraşului Jimbolia,  
Văzând referatul nr.  9766 din 20.09.2018 al Serviciului impozite și taxe locale prin care se 

propune însuşirea de către Consiliul local a raportului de evaluare pentru imobilul situat în Jimbolia, 
str. Peter Jung, nr. 5, ap. 3, propus spre vânzare în baza Legii 112/1995,  întocmit de către S.C. 
SauroCad;  
 În temeiul prevederilor art. 36 alin. (2) lit.”c”, alin. (5) lit. „b”, art.123 alin. (3) şi art. 45 din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată şi actualizată ; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1. – Se însuşeşte raportul de evaluare pentru imobilul situat în Jimbolia, str. Peter 

Jung, nr. 5, ap. 3, după cum urmează: 
 

Nr.
crt. 

Numele și 
prenumele 

solicitantului 

Adresa 
imobilului 

Nr. CF. 
 

Nr. 
topografic 

Numărul și 
data 

raportului de 
evaluare  

întocmit de 
S.C. 

SauroCad 

Suprafața 
clădirii de 
locuit și 

dependințe 
(mp.) 

Valoarea 
clădirii 

 
(lei) 

1 MOLNAR 
AGNITA 

Str Peter 
Jung nr. 5, 

ap. 3 

401268-
C1-U4 

2142/III 2307 din 
14.09.2018 

83 18.410 

 
Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică : 

- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi 
contencios administrativ a Instituţiei Prefectului-  judeţul Timiş ; 

- Compartimentului  administraţie publică locală; 
- Serviciului impozite și taxe locale; 
- Compartimentelor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 

 

HOTĂRÂRE 
privind trecerea gratuit ă în proprietate a terenului aferent imobilului situat în oraşul Jimbolia, str. 
Republicii, nr. 20, ap. 2/1/6  cuprins în C.F. nr. 400453-C1-U7, nr. topo. 400453, cumpărat în baza 
Legii nr. 112/1995 
 

Consiliul local al oraşului Jimbolia; 
Văzând referatul nr. 8722 din  21.08.2018 al Serviciului impozite şi taxe locale  

prin care se propune trecerea gratuită în proprietate a terenului aferent imobilului din oraşul Jimbolia str. Republicii, nr. 20, 
ap. 2/1/6  cuprins în C.F. nr. 400453-C1-U7, nr. topo. 400453, cumpărat în baza Legii nr. 112/1995; 

Ţinând cont de prevederile art. 26 din Legea nr. 112/1995 şi ale art. 33 din Hotărârea Guvernului nr. 11/1997; 
Având în vedere Hotărârea Consiliului Local Jimbolia nr. 101 din 20.03.2001 privind trecerea gratuită în proprietate 

a terenului aferent locuinţelor proprietarilor imobilelor cumpărate în baza Legii nr. 112/1995; 
În temeiul prevederilor art. 36 alin. (5), alin. (9) şi art. 45 din Legea administraţiei publice locale  nr. 215/2001, 

republicată şi republicată; 
 

HOTĂRĂŞTE 
 

Art. 1. – Se aprobă trecerea gratuită în proprietatea numiţilor Voica Petronela şi Voica Viorel a terenului 
aferent imobilului situat în Jimbolia, str. Republicii, nr. 20, ap. 2/1/6  cuprins în C.F. nr. 400453-C1-U7, nr. topo. 400453, 
cumpărat în baza Legii nr. 112/1995, în suprafaţă de 96 mp. 

Art. 2. – Consiliul Local Jimbolia îşi rezervă dreptul de servitute de trecere asupra terenului prevăzut la 
art. 1, în măsura în care diferenţa de teren din parcelă este un loc înfundat, iar proprietarul casei şi al terenului 
obţinut  conform prezentei hotărâri renunţă, în orice fel, la folosirea diferenţei de teren menţionat. Terenul poate 
fi închiriat, concesionat, vândut altor persoane, la solicitare, în condiţiile legii. De asemenea, poate fi folosit în 
orice fel pentru interesul public. 

Art. 3. – Prezenta hotărâre se comunică : 
- Serviciului verificarea legalităţii actelor, a aplicării actelor normative şi contencios administrativ al 

Instituţiei Prefectului - judeţul Timiş; 
- Compartimentului   administraţie publică locală ; 
- Serviciului  impozite şi taxe locale; 
- Compartimentelor de specialitate interesate. 
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                                                Toth Gabor 
                            
                           CONTRASEMNEZĂ, 
   SECRETAR, 
      Ionel Niţoi 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
ORAŞUL JIMBOLIA 
CONSILIUL LOCAL 
 

 HOTĂRÂRE 
privind acordarea unui mandat special împuternicitului Consiliului Local al  

oraşului Jimbolia în Adunarea Generală a Asociaţilor Asociaţiei de  
Dezvoltare Intercomunitară Apă – Canal Timiş 

   
 
 Consiliul Local al oraşului Jimbolia întrunit în şedinţă la data de 30.08.2018; 
 Având în vedere : 
• referatul nr. 8884/29.08.2018 al doamnei Petrescu Cornelia, Consilier la Cabinetul Primarului prin care se propune 

adoptarea unei hotărâri privind acordarea unui mandat special împuternicitului Consiliului Local al oraşului 
Jimbolia în Adunarea Generală a Asociaţilor Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Apă – Canal Timiş; 

• prevederile Legii nr. 215/2011 a administaţiei publice locale, republicată, ale Legii nr. 51/2006 a serviciilor 
comunitare de utilităţi publice, ale Legii nr. 241/2006 privind serviciul de alimentare cu apă şi de canalizare. 

• prevederile Statutului Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Apă-Canal Timiş, art. 21 (1); 
 În temeiul art. 11, art. 36 alin. 2 lit. e şi alin. 7 lit. c, precum şi art.  45 alin. 3 din Legea nr. 215/2001 a 

administraţiei publice, republicată. 
 

HOTĂRĂŞTE 
 
             Art. 1. – Se mandatează Dl. Postelnicu Darius Adrian, primar al oraşului Jimbolia, cetăţean român, 

născut la data de 21.02.1971, la  Jimbolia, jud. Timiş, domicialiat în Jimbolia, posesor al C.I. seria  TM , nr. 
878017, eliberat de  SPCLEP Jimbolia, la data de 02.02.2011, ca în Adunarea Generală  ordinară din data de 
05.09.2018 a Asociaţilor Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Apă – Canal Timiş , să aprobe intrarea în 
Asociaţie a localităţilor Teremia Mare, Iecea Mare şi Brestovăţ; 

   Art. 2. – Serviciile de specialitate din cadrul aparatului propriu al Consiliului Local Jimbolia vor duce la 
îndeplinire prevederile prezentei hotărâri. 

             Art. 3. – Prezenta hotărâre se comunică: 
- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi contencios 

administrativ al Instituţiei Prefectului – judeţul Timiş; 
- Serviciului Administraţie Publică Locală, Integrare Europeană, Relaţii Internaţionale, 

Relaţii Publice; 
- Asociaţiei de  Dezvoltare Intercomunitară Apă – Canal Timiş; 
- Compartimentelor de specialitate interesate. 

 
             Nr.   188    din 30 august 2018 
 
                                                                                                                      Preşedinte de şedinţă, 
                                                                                                                            Toth Gabor 
                                             Contrasemnează  
                                               Secretar, 
                                             Niţoi Ionel 

 
 
 



 
ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 

PROCES VERBAL 
încheiat astăzi 30 august  2018 în  şedinţa ordinară a Consiliului Local al oraşului Jimbolia. 

 
    Preşedinte de  şedinţă: d-l Toth Gabor. 

Din cei 17 consilieri în funcţie sunt prezenţi 15. 
Absentează: d-l Ciofiac şi d-l Tinei. 
Din partea executivului participă: d-l Niţoi Ionel-secretar. 
 Din partea Spitalului Dr. Karl Diel Jimbolia participă: d-şoara Cîrlig Daniela - manager şi D-l dr. 

Ferdean Nicolae Cristian. 
Şedinţa ordinară a fost convocată prin Dispoziţia Primarului nr.  365  din 23.08.2018. 

1. Prezentarea raportului de activitate al Spitalului Dr. Karl Diel Jimbolia pentru semestrul I al anului 
2018. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea propunerii de modificare şi completare a structurii organizatorice 
a Spitalului Dr. Karl Diel Jimbolia. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi completării Statelor de funcţii  pe anul 2018 la 
Spital Dr. Karl Diel Jimbolia; 

4. Proiect de hotărâre privind transformarea şi scoaterea la concurs a unor posturi vacante şi unui post 
temporar vacant existente la Spital Dr. Karl Diel Jimbolia; 

5. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului instituţiilor publice finanţate din  venituri proprii şi 
subvenţii din bugetul local  pe anul 2018; 

6. Proiect de hotărâre privind modificarea listei de investiţii a bugetului instituţiilor publice finanţate 
integral sau parţial din venituri proprii, pentru anul 2018; 

7. Prezentarea Raportului privind activitatea asistenților personali desfășurată în semestrul I al anului 
2018. 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de acţiune  privind serviciile sociale administrate 
şi finanţate din bugetul  Consiliului Local Jimbolia/Consiliului Judeţean Timiș pentru anul 2019. 

9. Proiect de hotărâre privind radierea dreptului de concesiune din cartea funciară a terenului înscris în 
CF nr. 402510 Jimbolia, nr. topo. 402510, în suprafață de 400 mp, care a fost concesionat domnului 
Orleanu Ovidiu Adrian. 

10. Proiect de hotărâre privind efectuarea unor lucrări de cadastru la unele immobile din oraşul 
Jimbolia. 

11. Proiect de hotărâre privind radierea dreptului de administrare a Spitalului Orăşenesc Jimbolia asupra 
terenului situate pe str. Calea Timişorii, nr 9 din CF nr. 403048 în suprafaţă de 1620 mp şi trecerea 
acestui teren în domeniul prival al Oraşului Jimbolia. 

12. Proiect de hotărâre privind însuşirea raportului de evaluare pentru imobilul situat în Jimbolia, str. 
Liviu Rebreanu, nr. 4, ap. 3, propus spre vânzare în baza Legii 112/1995. 

13. Proiect de hotărâre privind trecerea gratuită în proprietate a terenului aferent imobilului situat în oraşul 
Jimbolia, str. Republicii, nr. 20 ap.2/1/6, cuprins în C.F. nr. 400453-C1-U7, nr. topo. 400453, 
cumpărat în baza Legii nr. 112/1995. 

14. Probleme ale comisiilor de specialitate. 
15. Probleme ale Primăriei.  

16. Diverse.                             
 

Plus la ordinea de zi 



1.      Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local al oraşului Jimbolia în Adunarea Generală a Asociaţilor Asociaţiei 
de Dezvoltare Intercomunitară Apă – Canal Timiş. 

   
 Conform Hotărârii Consiliului Local Jimbolia nr. 152 din 26 iulie 2018 preşedinte de şedinţă  
este d-l Toth Gabor. 

D-l Toth supune aprobării ordinea de zi şi plusul la ordinea de zi, care se aprobă cu unanimitate de voturi. 
D-l Toth  supune la vot procesul verbal de la şedinţa extraordinară din 27 august 2018 care se aprobă cu 
unanimitate de voturi. 
D-şoara Siminiuc – de ce nu am primit materialele în timp util? 
D-l Niţoi – pentru şedinţele extraordinare timpul este foarte scurt. Sunt doar trei zile până la convocare. 
Din acest motiv nu se ţin nici şedinţele de comisii. Nu este timp să le facem pe toate. 
D-şoara Siminiuc – s-a trimis ordinea de zi joi. Până luni puteam să primesc. Nu cred că faceţi ordinea 
de zi fără materiale. 
D-l Toth  supune la vot procesul verbal de la şedinţa extraordinară din 14 august 2018 care se aprobă cu 
14 voturi pentru şi o abţinere ( d-şoara Buduran). 
D-l Toth  supune la vot procesul verbal de la şedinţa ordinară din 26 iulie 2018 care se aprobă cu 
unanimitate de voturi. 
 

 
D-l Toth prezintă raportul de activitate al Spitalului Dr. Karl Diel  Jimbolia pentru semestrul I al 
anului  

2018. 
D-şoara Cîrlig – nu este nici o evoluţie spectaculoasă, nici un regres. 
D-l Ciuciulete – la pagina 2 cred că este o greşeală, la numărul de servicii medicale. 
D-şoara Cîrlig  – da, este de 1337 de servicii medicale. Se rectifică. 

 
 D-l Toth prezintă referatul privind aprobarea propunerii de modificare şi completare a structurii 
organizatorice a Spitalului Dr. Karl Diel Jimbolia.  

 D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Gorgan – legat de compartimentul de pediatrie, nu am cum să nu votez cu partea emoţională. Ce vom 

face pe viitor cu copilaşii care se îmbolnăvesc la 12 noaptea şi ce soluţii găsim pentru ei? 
D-şoara Cîrlig  – nu o să putem rezolva copiii care se îmbolnăvesc la 12 noaptea pentru că nu vom mai 

avea cu cine. Ştiţi foarte bine că situaţia persistă de ceva vreme, iar gardă pe pediatrie nu mai putem asigura cu 
flux continu de mai bine de zece ani. Până acum doi ani, am lucrat cu trei medici pediatrii, care acopereau parţial 
o lună întreagă, dar acum am rămas cu unul şi jumătate. Se acoperă foarte puţin, în jur de şase zile, însă nu trebuie 
să ne sperie foarte tare lucrul acesta. Este adevărat că, ca şi impact, ca şi imagine, poate genera discuţii şi poate 
să pară ceva foarte grav, dar nu este pentru că, şi atunci când am avut trei medici, activitatea pediatriei a fost 
cumva artificial susţinută. Nu există diagnostice de internare, diagnostice care să justifice internarea unui copil pe 
pediatrie. Nu este o pediatrie specializată. Este o pediatrie generală. Părinţii preferă să îşi trateze copiii acasă. 
Medicii au avut o problemă dintotdeauna în a convinge părintele să stea în spital şi atunci când chiar necesita 
internarea, stăteau doar o noapte şi plecau. Secţia a fost goală de ani în urmă. Vrem, nu vrem, trebuie să o gândim 
economic şi să dezvoltăm activităţi care merg. Pe pediatrie, vom rămâne, aşa cum am zis, cu servicii de spitalizare 
de zi-12 ore, care va fi mai mult decât suficient. 

D-l Gorgan – este adevărat ce spuneţi, dar mă gândesc la serviciile pediatriei din Jimbolia, care au fost 
excelente, medicii au fost excelenţi, dar şi la acei oameni care nu au posibilitatea să se deplaseze cu maşina la 
Timişoara şi care vor aştepta salvarea sau vor apela la vecini. Stau şi mă gândes la acei oameni care la 12 noaptea 
sunt disperaţi şi nu ştiu ce să facă cu copilul. Repet, am început această pledoarie cu partea sentimentală şi nu am 



cum să văd partea economică în acest domeniu, atât timp cât este vorba despre copiii mei. Poate ar fi bine să mai 
discutăm, să medităm şi să găsim o soluţie pentru 2-5 paturi. Aşa văd eu lucrurile. Mă gîndesc la acei părinţi care 
nu au posibilităţi, cunoştiinţe. 

D-şoara Cîrlig  – trebuie să o gândim cât se poate de practic. Şi dacă ţin 2 sau 3 paturi de spitalizare 
continuă, cheltuielile sunt aceleaşi. Tot îmi trebuie 5 asistente, 5 infirmiere, 2 femei de servici, 2 medici. Pe 5 
paturi nu poţi produce atât cât să susţii întreaga structură. Nu ne avantajrază sub nici o formă. Nu putem gândi 
numai emoţional. Da, vor fi părinţi în dificultate, dar se rezolvă. Se cheamă ambulanţa şi se trimit la Timişoara. 

D-l Prcsina – sunt în acelaş asentiment cu colegul meu. Ştiu cazuri, când părinţii au trebuit să meargă la 
10 noaptea la Timişoara pentru că copilul avea febră foarte mare. Eu, din ceea ce văd, ne axăm, din păcate, pe o 
strategie peste media de vârstă, adică să îngrijim persoanele în vârsta. . Unul din motivele pentru care tineretul 
din Jimbolia este destul de supărat este că nu au locuri de joacă pentru copii, lucru care s-a rezolvat în mare parte 
şi faptul că nu au servicii medicale pentru copii. Nu o să stea în Jimbolia şi o să spună că merg la 40 km, la 
Timişoara, să pună sănătatea copilului în pericol. Mă interesează care este strategia pe viitor, nu putem merge 
doar pe cea economică. Vedem lucrurile din punct de vedere emoţional pentru că societatea este formată din 
oameni, nu din roboţi. Trebuie să ne gândim că spitalul este un serviciu pentru populaţie. 

D-l Meszaros – Sunt de acord cu colegii mei. Astăzi dispare pediatria, mâine dispare o clasă de şcoală. 
Vă rog frumos, găsiţi metode pentru a ajuta aceşti părinţi care nu îşi permit să ducă copilul la Timişoara. 

D-l Boss – am înţeles că, oricum nu avem cum să susţinem pediatria pentru că nu avem medic şi atunci 
gărzile sunt descoperite şi se trimite la Timişoara. Asta se întâmplă şi în momentul acesta. La fel şi cu ginecologia, 
dacă nu au ginecolog se trimite la Timişoara. 

D-l Ferdean – acelaş lucru vreau să îl spun şi eu. Nu numai atât, dar vorbeaţi să menţinem un număr 
minim de paturi de internare continua, dar nu pot fi susţinute fără gardă. Dacă ai un copil internat pe un pat şi tu 
nu ai gardă de noapte, nu poţi să oferi asistenţă medicală corectă. În acest context, pediatria este o specialitate 
aparte. Ca să poţi menţine paturi cu internare continuă, pe lângă contingentul de asistenţi, care trebuie, mai trebuie 
şi medic. Fără medic, acea gardă este descoperită, iar acei copii nu sunt urmăriţi. Soluţia aceasta, dincolo de 
aspectul economic, are şi un aspect de maximizarea posibilităţilor actuale, în contextul patologiei care, în timp s-
a modofocat, în sensul că devin tot mai puţine cazuri care necesită internare continuă, iar o parte din acele cazuri 
de internare continuă necesită internare cu aport de terapie intensivă, care nu o avem. Avem un număr mic de 
cazuri şi nu justifică numărul de internări pe lună şi nici nu avem posibilitate de acoperire a gărzii permanente. Şi 
când aveam 3 pediatrii, permanenţa în gărzi se asigura cu un efort deosebit. Erau 10 gărzi pe lună făcute de o 
singură persoană. Cine a făcut gărzi (colegul Boss ştie), înţelege  ce înseamnă să faci 10 pe lună. Nu avea cum să 
dureze. Nimeni nu rezistă să facă ani de zile 10 gărzi pe lună. Astfel, am încercat să facem un serviciu de zi, pe 
12 ore şi să rămânem descoperiţi pe noapte când există asistenţă medicală, dar nonpediatrică. În condiţiile în care 
noi nu avem o pediatrie  cu compartiment ATI, oricum nu s-ar putea face nimic, dacă ar fi ceva atât de grav. 

D-l Boss – este mult mai sigur transportul la Timişoara, din acest punct de vedere. 
D-l Ferdean – exact. Din acest motiv, aceste specializări, cum este şi ginecologia, nu se pot face în 

siguranţă aici. Şi dacă avem un caz ginecologic şi nu avem ginecolog de gardă, se trimite la Timişoara pentru că 
nu este obstetrician şi nici nenatolog. Asta este situaţia în cazul majorităţii spitalelor mici, unde nu există secţii cu 
mai mulţi medici care să sigure permanenţă pe anumite linii de gardă critice.  

D-l Gorgan – prea multe nu înţeleg. Ce înţeleg din ce aţi spus dumneavoastră este că lipseşte un inel de 
la un întreg lanţ, un inel foarte important, adică personalul. 

D-şoara Cîlig – inelul care lipseşte este pacientul pentru că nu există diagnostice de internare. 
Diagnosticele cu care se prezintă pacienţii nu sunt pentru internare. Se rezolvă foarte bine în ambulatoriu. Secţia 
era goală în permanenţă. 

D-l Gorgan – dar dacă renunţăm la maternitate sau la secţia de ginecologie? Ani la rând ne-am străduit să 
menţinem acea secţie. Se nasc 100 de copii pe an. 

D-l Niţoi – nu se nasc 100, se nasc aproximativ 20 de copii pe an. 
D-l Gorgan – de ce nu renunţăm la acea secţie? Anul acesta, Consiliul Local nu cred că a atribuit vre-un 

leuţ pentru investiţii pentru Spitalul Jimbolia. Haide-ţi să discutăm, să alocăm bani anul viitor, că sunt bani.. 
D-şoara Cîrlig  – dacă ajungem să aloce Consiliul Local bani  pentru cheltuieli de salarii este trist. Nu este 

vorba despre investiţii. Spitalul Louis Ţurcanu are mari probleme cu acoperirea paturilor strict pe secţia de 
pediatrie. Lor le merge foarte bine pe pediatria specializată: infecţioase, chirurgie. Toată ptologia din judeţ se duce 



acolo. Pe pediatria generală şi ei au mari probleme în a ocupa paturile. Să dezvoltăm în Jimbolia o pediatrie 
specializată, nu se justifică. Să investim în a menţine o specialitate care, efectiv nu merge, nu este soluţia. Noi 
trebuie să ne adaptăm. M-aţi întrebat de strategie, dar nu trebuie să o priviţi ca un regres. Ne încadrăm în strategia 
generală a Ministerului. Există o strategie făcută pe anii 2014-2020, dacă vreţi să o studiaţi. O dată ce apar spitalele 
regionale, aveţi impresia că vom mai rămâne ca şi spital orăşenesc general? Nu. Ne vom transforma în boli cronice 
şi vom menţine probabil o structură de spitalizare de zi şi ambulator. Către asta se tinde şi de aceea trebuie să 
întărim specialităţile bazate pe boli cronice, reabilitare. O chirurgie, o ginecologie trebuie să existe într-un spital. 
Pediatria este deservită strict de un pediatru. Un medic internist, un medic chirurg nu poate să intervină într-un 
caz pediatric pentru că nu are competenţa necesară. Pe o ginecologie poate interveni un chirurg şi garda se poate 
asigura. Ginecologia este o patologie mai mare. Noi, pe ginecologie am avut ghinionul medicilor care nu s-au 
implicat profesional în dezvoltarea compartimentului. Sper să ne putem reveni. Eu încă mai dau şanse acestui 
compartiment. Dar dacă e să aleg între ginecologie şi pediatrie, cunoscând situaţia, trebuie să mergem pe 
ginecologie. 

D-l Ferdean – ca să completez, la ginecologie nu trebuie văzut totul prin prisma numărului de naşteri. 
Aceea este obstetrică. Ginecologia este o patologie mult mai vastă. Obstetrica este o componentă din ea şi necesită 
foarte multă grijă în managementul resurselor şi al pacienţilor. 

D-na Ferescu – s-au exprimat mai mult taţii sau bărbaţii şi poate o impresie de mamă este mai adecvată 
subiectului. Cu regret, să auzi că se desfinţează pediatria, te gândeşti, în primul rând la copil, care este o prioritate 
în orice familie, mai ales când este bolnav. Pot să înţeleg economic că nu se mai poate. Întâmplarea face că poate 
mai mult decât alţii, ştiu situaţia reală de acolo, mama mea fiind asistent şef ani de zile şi ştiu că secţia a mers tot 
mai rău din cauza lipsei de pacienţi. Nu era problemă de dotare, de personal. Până la urma şi medicii, văzând că 
e tot mai rău şi sunt tot mai puţine cazuri, s-au retras către Timişoara. Pot să înţeleg economic, însă nu pot să spun 
că sunt perfect de acord pentru că atitudinea de mamă impune o oarecare reţinere. Cu tot regretul, înţeleg decizia 
pe care aţi luat-o. În policlinică, acel cabinet de pediatrie va mai funcţiona? 

D-şoara Cîrlig  – nu va funcţiona pentru că este foarte greu cu un singur medic. Pe viitor, probabil vom 
mai dobândi unul, dar este greu să se deplaseze între spital şi ambulator. Oricum, toţi pacienţii vin în spital şi noi 
ne-am transformat într-un veritabil ambulator de ani de zile. Toată lumea ocoleşte medicii de familie şi vine pentru 
consult. Asigurând serviciul 12 ore pe zi, se acoperă o marjă mare de timp, în care se pot rezolva problemele fără 
nici un fel de griji. 

D-l Gorgan – ce se va întâmpla cu d-l doctor Schuszler? 
D-l Ferdean – va fi de zi. Încercăm să vă spunem că pediatria nu se va desfiinţa, ci se va adapta la nevoile 

patologiei din teritoriu. Practic, o să se transforme din spitalizare continua, într-un ambulatoriu plus spitalizare de 
zi. D-l doctor Schuszler va face spitalizări de zi, nu o să mai aibă pacienţi care stau internaţi peste noapte. Nu este 
corect să folosim termenul de desfiinţare pentru că nu se desfiinţează, ci se adaptează, se transformă. 

D-şoara Cîrlig  - poate, pentru unii este greu de despărţit partea emoţională de cea raţională. 
D-l Prcsina – spitalul din Jimbolia nu deserveşte doar Jimboliei, ci şi celorlalte sate şi commune. 
D-na Ferescu – dacă copilul este atât de grav, se trimite la Timişoara şi decizia o ia medical în timpul 

zilei. 
D-l Toth supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu 11 voturi pentru, 3 abţineri (d-l 

Karacsony, d-l Corneanu şi d-şoara Buduran) şi un vot împotrivă (d-l Gorgan) şi se adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 178 
 

 
D-l Toth prezintă referatul privind aprobarea modific ării şi completării Statelor de funcţii  pe anul 

2018 la Spitalul Dr. Karl Diel Jimbolia; 
 D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 179 
 



D-l Toth prezintă referatul privind transformarea şi scoaterea la concurs a unor posturi vacante şi 
unui post temporar vacant existente la Spital Dr. Karl Diel Jimbolia;  
 D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina -  pentru ce scoateţi la concurs postul de brancardier la pediatrie? 
D-şoara Cîrlig  – pentru că vom avea nevoie pentru o nouă structură. 
D-l Prcsina – atunci scoateţi la concurs când veţi avea nevoie. 
D-şoara Cîrlig  – încă mai funcţionăm şi este bine să pregătim oamenii din timp. 
D-l Toth supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu 14 voturi pentru şi o abţinere (d-l Prcsina) 

şi se adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 180 
 

D-l Toth prezintă referatul privind rectificarea bugetului institu ţiilor publice finan ţate din  venituri 
proprii şi subvenţii din bugetul local  pe anul 2018; 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 181 
 

D-l Toth prezintă referatul privind modificarea listei de investiţii a bugetului instituţiilor publice finanţate 

integral sau parţial din venituri proprii, pentru anul 2018; 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-şoara Siminiuc – se vor face reabilitări la boli cornice. Unde se va duce acea cărămidă? 
D-na Ferescu – dar este contaminată? 
D-na Siminiuc – da, eu aşa consider. 
D-şoara Cîrlig  – o să ne batem capul la momentul acela. Cerem sfatul celor de la Mediu, dacă consideră 

că este contaminată. Să dea Dumnezeu să iasă proiectul de reabilitare! 
D-l Ciuciulete – la cap. C – la dotări, trebuia să achiziţionaţi o maşină de spălat rufe şi acum se renunţă. 
D-şoara Cîrlig – nu renunţăm la ea. Am găsit un preţ mai mic şi îi reducem valoarea. Ştiu că este neplăcut 

să venim lunar cu aceste modificări, dar credeţi-mă că de la lună la lună intervin noi priorităţi. Acum, de exemplu, 
a picat serverul de la radiologie şi va trebui să modificăm din nou lista de investiţii. Sunt situaţii neprevăzute. 

D-l Toth supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 182 
 

D-l Toth prezintă Raportul privind activitatea asistenților personali desfășurată în semestrul I al 
anului 2018. 

 
D-l Toth prezintă referatul privind aprobarea Planului anual de acţiune  privind serviciile sociale 

administrate şi finanţate din bugetul  Consiliului Local Jimbolia/Consiliului Judeţean Timiș pentru anul 
2019. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 



D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 183 
 

D-l Toth prezintă referatul privind radierea dreptului de concesiune din cartea funciară a 
terenului înscris în CF nr. 402510 Jimbolia, nr. topo. 402510, în suprafață de 400 mp, care a fost 
concesionat domnului Orleanu Ovidiu Adrian. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-şoara Siminiuc – ce înseamnă nr.11-13? Acest spaţiu este al nimăniu de ani de zile. Văd că d-l Orleanu 

a solicitat în 2015 rezilierea. De ce nu s-a făcut nimic în 3 ani? Ce nr. are acel imobil? 
D-l Niţoi – în cartea funciară figurează 11-13. Ca să putem face modificările, trebuie să ne concordăm. 

Mai sunt situaţii de acest fel. Probabil că odată s-au făcut unificări, dezmembrări. 
D-l Ciuciulete -  pe o parte sunt nr. cu soţ, iar pe cealaltă parte sunt fără soţ. 
D-şoara Siminiuc – d-l Orleanu a solicitat rezilierea acum 3 ani. 
D-l Niţoi – rezilierea înseamnă că a renunţat la contract şi nu s-a mai plătit concesiunea. 
D-şoara Siminiuc – şi este terenul domeniului public, da? 
D-l Niţoi – probabil că nu l-a solicitat nimeni, nu s-a interest nimeni şi de aceea nu este radiat la cartea 

funciară. Noi l-am dat în compensare la un neamţ care a avut altă casă şi i-am dat acest loc. Când omul a vrut să 
vândă terenul respectiv, a găsit această concesiune în cartea funciară. Trebuie să o radiem prin Hotărâre de 
Consiliu. Prin act administrative s-a făcut concesionarea şi tot prin act administrative se radiază. 

D-şoara Siminiuc – cine ar fi trebuit să facă în aceşti ani curăţenie? 
D-l Niţoi – discutăm radierea dreptului de concesionare sau gospodărirea oraşului? V-am răspuns din 

punct de vedere juridic. 
D-l Toth supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 184 
 

D-l Toth prezintă referatul privind efectuarea unor lucrări de cadastru la unele immobile din 
oraşul Jimbolia. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Gorgan – am avut mai multe rugăminţi către dumneavoastră: să trecem în proiectele de hotărăre, fie 

sursa de finanţare, fie ca în acest caz, la lucrări de cadastru, să facem un proiect de hotărâre pentru fiecare punct 
în parte. Nu înţeleg de ce nu doriţi să le puneţi pe fiecare separate? 

D-şoara Siminiuc – acelaş lucru l-as dori şi eu. La punctul C, unde este situată acea parcelă? Nu am nici 
un punct de reper. La parc nu sunt de acord. Pentru mine, parc înseamnă iarbă, pomi, loc de joacă, nu construcţii. 

D-l Niţoi – nu înseamnă păşune. Înainte de 1990, în Jimbolia nu existau decât gropi de împrumut, iar cu 
pământul pe care îl luau de la Ceramica făceau păşune, dar nu le păşuna nici un animal. Acest intravilan nu a fost 
păşunat niciodată. Întâmplător, locuiesc acolo de 30 de ani şi este intravilan pentru construcţii. Şi acest proiect va 
fi tot spaţiu verde, vor fi nişte machete, va fi tot acel parc care acum se reface. În prima fază nu am fost nici eu de 
acord pentru că nu am ştiut despre ce este vorba, dar m-am lămurit. Nu este păşune şi nu este data prin Ordinul 
Prefectului. Este creat abuziv de sistemul respectiv. 

D-l Prcsina – vorbim despre acel parc din spatele ştrandului, da? 
D-şoara Siminiuc- ok, am înţeles, dar oricum nu sunt de acord, iar la punctul C nu ştiu unde este. 
D-l Toth – avem o hartă în spate. Este pe marginea canalului, la Gara Nouă, la capătul străzii Lorena. 
D-şoara Siminiuc – sunt gunoaie acolo, moloz. Este îngrădit acolo spaţiul cu sârmă ghimpată. 
D-l Prcsina – vorbim despre acest muzeu pe care vrem să îl facem, dar acolo mai există un indicator care 



spune că a fost o investiţie pe nişte fonduri. Cum s-a putut face pe domeniul păşune un parc cu niste fonduri 
europene. Ar fi trebuit să fie o documentaţie corectă şi să se ştie de atunci ce categorie, ce destinaţie are zona 
respectivă, nu după ce am folosit-o pentru proiect, facem muzeu. Gara Nouă este Gara Veche? 

D-l Toth – da 
D-l Prcsina – solicitantul ce fel de depozit vrea să facă? Din câte ştiu eu, se ocupă de deşeuri. 
D-l Toth - da. 
D-l Toth supune aprobării proiectul de hotărâre care se respinge cu 9 voturi pentru şi 6 abţineri (d-şoara 

Buduran, d-l Boss, d-l Corneanu, d-l Gorgan, d-l Karacsony şi d-şoara Siminiuc).  
 

D-l Toth prezintă referatul privind radierea dreptului de administra re a Spitalului Orăşenesc 
Jimbolia asupra terenului situate pe str. Calea Timişorii, nr 9 din CF nr. 403048 în suprafaţă de 1620 mp 
şi trecerea acestui teren în domeniul prival al Oraşului Jimbolia. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-şora Siminiuc – 7 ani a durat până acum să îi dăm acel teren? 
D-l Niţoi – terenul a fost al nostru, dar a fost solicitat de cineva prin Legea 10/2001 şi l-a obţinut prin 

sentinţă judecătorească acum vre-o 4 ani, dar abia în acest an au venit cei care l-au luat prin testament. L-au 
moştenit de la o nemţoaică. Există dreptul de administrare al spitalului pentru că acolo a fost acel dispensar. Este 
vorba despre grădina din spatele acelei clădiri. Ca să îl dăm, trebuie să fie liber de sarcini. Radiem acest drept de 
administrare şi îl dăm celor care l-au obţinut. Am depus actele la Prefectură ca să preia oamenii terenul. 

D-l Toth supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 185 
 

D-l Toth prezintă referatul privind însuşirea raportului de evaluare pentru imobilul situat în Jimbolia, 
str. Liviu Rebreanu, nr. 4, ap. 3, propus spre vânzare în baza Legii 112/1995. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 186 
 

D-l Toth prezintă referatul privind trecerea gratuit ă în proprietate a terenului aferent imobilului 
situat în oraşul Jimbolia, str. Republicii, nr. 20 ap.2/1/6, cuprins în C.F. nr. 400453-C1-U7, nr. topo. 
400453, cumpărat în baza Legii nr. 112/1995. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 187 
 

           D-l Toth prezintă referatul privind acordarea unui mandat special împuternicitului Consiliului 
Local al oraşului Jimbolia în Adunarea Generală a Asociaţilor Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară 
Apă – Canal Timiş. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 



D-l Toth supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 188 
 

 
 
 

Se trece la diverse: 
D-l Prcsina – pe str. Ion Vidu se fac tot felul de curse de maşini. Cum am putea să punem acolo nişte 

calmatoare? Am mai avut o solicitare, la intrare în str. Hammerstein este o groapă care trebuie acoperită. 
Sunt accidente acolo. Tot la intrare în localitate, avem acel indicator care arată deplorabil. 

D-l Toth – va fi montat. 
D-l Prcsina – data trecută l-am întrebat pe d-l Dema dacă are un plan de întreţinere al oraşului. O să fac 

o solicitare oficială, să ne arate acest plan pentru că am urmărit aceleaşi străzi luni de zile şi nu se face nimic. 
D-na Ferescu – în vederea începerii anului şcolar în condiţii optime, vă rog să vă aplecaţi atenţia asupra 

aspectului curţilor şi imobilelor. 
D-l Toth – ne-am apucat deja. 
D-na Ferescu – ştiu că aţi fost şi aţi văzut, ştiu că v-aţi implicat, dar este de datoria mea să pun în vedere 

executivului că trebuie să ne grăbim puţin. 
D-şoara Siminiuc – de zilele oraşului am văzut dansatorii îmbrăcaţi în costume populare cum traversau 

oraşul de pe str. Ion Slavici, unde era parcat autobuzul până la scenă. Li s-a pus la dispoziţie Casa de Cultură, 
Şcoala sau Clubul Copiilor să se poată schimba? Sau au fost refuzaţi. 

D-l Toth – trebuiau să ceară, dar nu au cerut. 
D-şoara Siminiuc – am înţeles. Unde ne reprezintă dansurile şvăbeşti în ţările vecine? 
D-l Toth – ultima oară au fost în localitatea Ada, în Serbia. Ei merg unde sunt invitaţi. 
D-şoara Siminiuc – revin la dorinţa mea de a crea un ansamblu de dansuri populare româneşti şi un cor 

de copii. 
D-l Niţoi – şi dumneavoastră ca şi consilier nu puteţi să vă ocupaţi de asta? Mai ales că sunteţi o activistă 

în domeniu. 
D-şoara Siminiuc – cum se angajează pentru celelalte formaţii, se poate angaja şi un instructor de dansuri. 

De unde sunt plătiţi aceştia? 
D-l Niţoi – din bugetul local. Eu ştiu că a fost un instructor de dansuri populare, dar degeaba plătim om 

dacă nu sunt copii. Materia primă este problema. Cu corul este la fel. În momentul în care lipsesc doi oameni, 
îl desfinţăm. Problema este în a duna oamenii. Este uşor să vorbim. Pentru a organiza o echipă de dansuri 
populare trebuie cel puţin 16 oameni, deci 8 perechi. 

D-şoara Siminiuc – adunăm. 
D-l Niţoi – ştiu că au fost cumpărate costume pentru dansuri populare, dar nu au venit copiii. 
D-şoara Siminiuc – dacă nu îi duceţi niciunde. 
D-l Niţoi – a pleca undeva înseamnă a avea cu ce pleca. Nu este vorba despre bani, ci despre ce transmiţi. 

Nu mergi numai cu costumele. Acum vorbesc în afara atribuţilor mele de secretar, pentru că sunt activist 
cultural şi eu şi ştiu că a face o formaţie culturală, în Jimbolia, nu este uşor din punct de vedere al resurselor 
umane. De 20 de ani mă chinui să aduc oameni tineri, copii la cor. Încă avem solişti de peste 70 de ani şi nu 
ne putem lipsi de ei. La dansuri este la fel. Am avut, am plătit pentru dansuri şi nu vin oamenii. 

D-şoara Siminiuc – au fost alţi ani, alte vremuri. 
D-l Niţoi – strângeţi  tinerii, veniţi cu ei aici şi atunci sigur veţi găsi deschidere de la primar. Numai să 

fie oameni serioşi. 
D-l Prcsina – tot aud că nu există materie primă. Se face vre-o promovare ca să ştie lumea că vrem să 

facem ceva şi nu avem cu cine? Probabil că nu există această comunicare către populaţie. Fata mea a fost 
acum câţiva ani la dansuri populare de altă naţionalitate pentru că nu erau româneşti.Acum câţiva ani a fost 
în Jimbolia acea şcoală de dansuri de societate. Nu putem spune că populaţia nu vrea. Nu căutăm să facem 
strategii pentru a atrage materia primă, pentru că lipseşte dacă nu o atragi. 



D-l Gorgan – eu vreau să discutăm despre Florian. Ştiu că nu am primit avizul, dar pentru imaginea 
noastră, haide-ţi să îl dezvelim până vine avizul. Vă rog să luaţi măsuri pentru că este totuşi centrul oraşului 
şi stă de 3 luni aşa. Alt aspect, legat de canalizare: cei de pe str. Mihai Eminescu şi Ecaterina Teodoroiu sunt 
căutători de aur? Fac şi eu o glumă. 

D-l Toth – de ce? 
D-l Gorgan – sunt de 3 luni pe acele străzi. 
D-l Toth – jumătate de zi au lucrat acolo, nu mai mult. Au lucrat cei de la canalizare, apoi cei de la gaz, 

după aceea Aquatimul. 
D-l Gorgan – vă rog să îi întrebaţi dacă au ca şi meserie căutător de aur. Şi mai am o întrebare: vom aloca 

bănuţi pentru Biserica Catolică din Futok, anul acesta? 
D-l Toth – eu sper că da. Avem speranţa că da. 
D-l Gorgan – am discutat şi aseară la comisii. Una este rectificarea bugetară în şedinţa  şi alta este 

rectificarea internă. 
D-l Prcsina – legat de piaţă, cu d-l primar am tot discutat despre problemele care au apărut, dar degeaba 

discutăm în mediul virtual despre problemele legale şi despre tot felul de constuctori. Aceşti constructori nu 
sunt trecuţi într-o bază de date, de rău executanţi. Ne trebuie o comunicare mai bună cu populaţia privind 
această problemă de la piaţă şi orice fel de problemă din oraş. Ca şi consilier, încerc să le explic, dar ar trebui 
totuşi explicată de executiv, că să înţeleagă tot omul de ce nu s-a putut preda până acum şi problemele juridice 
care apar din cauza firmelor de construcţii. Piaţa de muncă este atât de slabă, iar oferta atât de mare, încât nu 
mai sunt oameni pe piaţa muncii. Din acest motiv, multe firme aduc personal din alte ţări, precum Pakistan, 
China. 

D-l Niţoi – poate că în acel buletin informativ ar fi potrivit. 
D-l Prcsina – există acea pagină de facebook şi cred că este mai citită. 
D-l Niţoi – cei în vârstă citesc buletinul. 
D-şoara Siminiuc – referitor la Biserica din Futok, reflectorul nu mai funcţionează. Ar trebui să se repare, 

să se vadă măcar turnul. 
D-l Toth – ieri am fost anunţat. Până acum nu am ştiut. 
D-şoara Siminiuc – imediat începe anul şcolar. Cum se pregăteşte executivul pentru acest eveniment? 

Cum pregăteşte domeniul public, care este plin de mizerie, ambrozia este cât mine. La piaţă cine trebuie să 
facă curat? Aş vrea să dispară acele ghene şi să fie scoase doar când vine maşina să le ia. Sunt mizerabile şi 
nu este normal. Trec peste 600 de copii si profesori pe acolo. 

D-l Toth – am înţeles. 
D-şoara Siminiuc - s-au ridicat acum o săptămână câinii şi acum sunt haite. Ce s-a întâmplat? 
D-l Toth – nu ştiu. Noi îi ducem, nu îi aducem. 
D-şoara Siminiuc – când se vor instala bolarzii pe str. Republicii, între Calea Timişorii şi Tudor 

Vladimirescu, pentru că sunt veniţi de 2 luni. Pe terenul de pe str. Spre Nord ce se întâmplă? 
D-l Toth – avem un proiect acolo cu un loc de joacă. 
D-şoara Siminiuc – cine sunt proprietarii pistelor de biciclete? Pistele au găuri. 
D-l Toth – din câte ştiu, acum 3 săptămâni s-au făcut reparaţii pe piste. Dacă aveţi punctual o stradă 

anume, spune-ţi şi tragem la răspundere pe cei care s-au ocupat. Oraşul este proprietar. 
D-şoara Siminiuc – pe str. Lorena, nr. 72 i-au spart unui cetăţean ţeava de la baie până în şanţ. Pentru că 

a spart-o, miroase urât. 
D-l Flore – nu are ce să caute ţeava aia afară pe stradă. 
D-l Toth – faceţi sesizare la urbanism. 
D-şoara Siminiuc – şi i-a făcut cineva ceva că a scos-o? 
D-l Flore – nu ar fi rău să verificăm, că mai sunt în situaţia aceasta. 
D-şoara Siminiuc – pe Enescu nu se poate face trecere de pietoni? 
D-l Toth – se va face. 
D-şoara Siminiuc – regulamentul cu maşinile abandonate când se pune în aplicare? 
D-l Toth – după ce se întoarce d-na comandant din concediu. 
D-l Vasiliu – v-am cerut cuvântul. 



D-l Toth – spune-ţi repede ce aveţi de spus. 
D-l Vasiliu – repede? Am foarte multe de spus. Ca şi cetăşean nu am dreptul să spun ceva? 
D-l Niţoi – şedinţa este a Consiliului Local. Nu este obligatoriu. 
D-l Vasiliu – cine spune asta? Dumneavoastră? 
D-l Niţoi – nu eu, legea spune că se poate participa la şedinţa de Consiliu Local, iar participaţii pot să ia 

cuvântul dacă le permite preşedintele de şedinţă, dar nu este obligatoriu. Ar trebui să se voteze dacă vă dau 
sau nu voie să luaţi cuvântul. 

D-l Vasiliu – aţi inventat dumneavoastră o lege ca să nu mai vin să vă deranjez. 
D-l Niţoi – eu v-am spus procedura, dacă vreţi să dialogăm civilizat, dialogăm. 
D-l Toth – haide-ţi să nu ne certăm. Vă rog spuneţi! 
D-l Vasiliu – nu mai spun nimic. Fac eu altceva. Fac în scris. 
D-l Niţoi – aşa e cel mai bine. 
D-l Vasiliu – vin cu problemele oraşului iar dumneavoastră nu vreţi să le rezolvaţi. 
D-l Niţoi – este părerea dumneavoastră. Cetăţenii au voie să participe la şedinţe, dar dacă au probleme 

deosebite trebuie să le anunţ din timp şi atunci preşedintele de şedinţă, Consiliul Local, pot să îi dea voie să 
pună problemele pe care le consideră absolut necesare. D-l Vasiliu vine în fiecare şedinţă. Nu este 
reprezentantul cetăţenilor pentru că nu are un mandat. Dumneavoastră sunteţi cei care aveţi mandate. 

D-l Gorgan – dar dacă domnul spune că a cerut voie d-lui viceprimar, trebuia să îl lăsaţi. 
D-l Toth – am uitat de dânsul. Mi –a zis înainte de şedinţă, dar nu l-am văzut pentru că stătea în spate. 
Nemaifiind alte probleme la ordinea de zi, d-l Toth declară închise lucrările şedinţei. 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal în două exemplare din care unul la dosarul de şedinţă 

şi unul la dosarul primarului.    
             
 
                                                                                 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,  

        Toth Gabor 
SECRETAR 
 Niţoi Ionel 

 


